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1. Årsmøte i Årstad Arbeidersamfunn 2021 

6. januar hadde Årstad Arbeidersamfunn digitalt årsmøte. Vi hadde en fin innledning av 

daværende byråd for arbeid, sosial og bolig, Lubna Jaffery. Samtidig ble følgende styre valgt: 

Leder: Djani Behram 

Nestleder: Regine Olsen-Hagen 

Kasserer: Christoffer Heggholmen 

Kvinnekontakt: Hilde Kalleklev 

Medlemsansvarlig: Johannes Myklebust Bysheim 

Styremedlem: Solveig Grepperud 

Styremedlem: Kenneth Rasmussen 

Styremedlem: Ingibjørg Kristin Jonsdottir 

Styremedlem: Alexander Svendsen 

1. vara: Kristian Lonebotnen 

2. vara: Joril Christensen 

3. vara: Hans-Jacob Roald 

Tiltredende: 

June Gruer, AUF-representant 

Einar Fredriksen, Kronstadgruppen 

2. Årsmøte i Arbeiderpartiet i Bergen 2021 

13. februar hadde Arbeiderpartiet i Bergen digitalt årsmøte, der Årstad Arbeidersamfunn stilte 

med alle sine delegater. På årsmøtet klarte vi å få gjennomslag for følgende saker: 

- Fortgang i prosessen om å opprette bydelsstyrer, noe som på sikt vil øke den demokratiske 

deltakelsen. 

- At man i ytterligere grad skal spre de kommunale boligene. 

- At alle kommunale boliger i Bergen på sikt skal ha universell tilgjengelighet. 

3. Årsmøte i Vestland Arbeiderparti 2021 

13. mars hadde Vestland Arbeiderparti digitalt årsmøte, der Regine Olsen-Hagen og Djani 

Behram deltok fra Årstad Arbeidersamfunn, men som representanter for Arbeiderpartiet i 

Bergen. Djani Behram talte for full boikott av varer og tjenester fra Israel, mens Regine 

Olsen-Hagen tok opp at Arbeiderpartiet skal stå for en rettferdig og konsekvent 

flyktningpolitikk. Førstnevnte fikk ikke gjennomslag, mens det sistnevnte fikk gjennomslag. 

 

 



4. Temamøter/medlemsmøter 

I løpet av året har Årstad Arbeidersamfunn vært hoved- eller medarrangør på flere 

temamøter/medlemsmøter. I arrangeringen av møtene har vi samarbeidet med Fana og 

Ytrebygda Arbeiderpartilag, Bergenhus Arbeiderpartilag, Fagbevegelsens partilag og 

Sosialdemokratisk Forum. Samtidig har det vært en formidabel måte å øke engasjementet i 

laget. På en av møtene (Arbeiderbevegelsens historie: Frihet, likhet og solidaritet) møtte det 

rundt 40 mennesker. Innlederne på temamøtene har vært aktivister, fagbevegelsen, 

professorer, byrådet og ministre. Det har vært en blanding av både digitale og fysiske møter 

på grunn av smittevernsrestriksjoner. ‘’Kandidatmøte 2021: Hva er Arbeiderpartiets 

politikk?’’ har blitt streamet live av Bergen Student-TV. Dette kostet laget 7500 kroner, men 

vi fikk dekket hele beløpet av aktivitetsfondet til Arbeiderpartiet i Bergen.  

Disse temamøtene har vi hatt: 

18. januar: Boligpolitikken i Årstad: Fortid, nåtid og fremtid 

4. februar: Lokaliseringen av Slettebakken skole 

15. februar: Hva er utdanningspolitikken til Ap og LO? 

16. mars: Arbeiderbevegelsens historie: Frihet, likhet og solidaritet 

7. april: Universell tannhelse: Den neste velferdsreformen 

22. april: Temamøte med Jonas Gahr Støre – hva gjør vi med ikke-demokratiske regimer? 

6. mai: Hvorfor er EØS viktig for Norge? 

15. juni: Kandidatmøte 2021: Hva er Arbeiderpartiets politikk? 

3. august: Norge etter pandemien: Hva er utfordringene og mulighetene? 

26. oktober: Fra Mindemyren til Mindebyen: Hva er utfordringene og mulighetene? 

23. november: Menneskerettighetsbruddene i Polen: Hva skjer? 

5. Valgkampen 2021 

Styret i Årstad Arbeidersamfunn satte seg følgende mål for valgkampen 2021. 1) At 

Arbeiderpartiet skal bli det største partiet i bydelen. 2) At Arbeiderpartiet skal være mest 

synlige i bydelen. 3) At Arbeiderpartiet skal ha best stemning. Valgkampen til Årstad 

Arbeidersamfunn startet allerede i april da landsmøtet til Arbeiderpartiet startet. 

Valgkampaktivitetene vi gjennomførte frem til sommeren var ofte av en spontan karakter. I 

juni valgte styret Solveig Grepperud til valgkampleder. Hun laget en flott valgkampplan med 

flere postkasseaksjoner, turaksjoner, plakataksjoner, stands og kaffeaksjoner/bananaksjoner. 

Denne valgkampplanen bidro til at Årstad Arbeidersamfunn fikk en koordinert valgkamp 

frem til valgdagen. Vi klarte å gjennomføre de fleste aktiviteter vi hadde planlagt. Laget har 

delt ut tusenvis av brosjyrer og snakket med flere titalls velgere. Dessuten har vi klart å være 

synlige i store deler av bydelen, nemlig Løvstakksiden, Damsgård, Kronstad, Slettebakken, 

Landås, Haukeland, Slettebakken, Fantoft og Gimle. Man kan trygt si at vi klarte å 

gjennomføre alle mål som styret satt seg. Vi klarte å bli det største partiet i alle de fire 

valgkretsene som er særegne for Årstad bydel. Dessuten er vi større enn Høyre med flere 



prosentpoeng. Til slutt er det viktig å påpeke at laget hadde et godt samarbeid med Bergen 

AUF som uten tvil hjalp oss med å nå målene. 

 

 



 

 

 



 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 



6. Sosiale medier og media 

Årstad Arbeidersamfunns Facebook-side har vært aktiv hele året. I løpet av året har man 

publisert 75 forskjellige Facebook-poster på tidslinjen (ekskludert Facebook-arrangementer). 

Samtidig har man fått en økning i antall likes på Facebook-siden fra 480 da styret tok over til 

611 ved årets slutt. Sistnevnte kan skyldes to årsaker. For det første av generelt høy aktivitet i 

laget, som gjør at folk legger merke til oss. For det andre har styret invitert sine egne 

Facebook-venner til å like siden.  

Samtidig har styret opprettet en egen aktivgruppe (Facebook-gruppe) for alle medlemmer i 

Årstad Arbeidersamfunn. På denne Facebook-gruppen kan medlemmene publisere egne 

meninger om politiske saker og hvordan man kan gjøre laget enda bedre. Det er også en god 

gruppe å fremme aktiviteter som skjer ellers i bydelen. I tillegg har Christoffer Heggholmen 

skrevet flere leserinnlegg om de høye lederrollene, mens Djani Behram har skrevet ett 

leserinnlegg om at vi må beholde fellesfagene i skolen. Samtidig har bystyrmedlem Abdullahi 

Elmi Ibrahim og tidligere byråd for arbeid, sosial og bolig skrevet flere leserinnlegg. 

 

 

 

 



 

 

8. Medlemssituasjon 

Årstad Arbeidersamfunn har hatt en formidabel vekst i nye medlemmer. I 2020 hadde laget 94 

medlemmer. Dette var en betraktelig nedgang sammenlignet med 2019 med 116 medlemmer. 

Begrunnelsen for denne nedgangen er muligens koronapandemien. I 2021 har laget 118 

medlemmer. Dette er en økning på 24 medlemmer. Medlemsansvarlig Johannes Myklebust 

Bysheim har ringt alle de nye medlemmene for å ønske dem velkommen. 

 



9. Kronstadgruppen 

Viser til telefonisk henvendelse fra leder i Årstad Arbeidersamfunn om mulig beretnings 

bidrag for året. Ved semesterstart hadde vi, ikke uventet, fortsatt ikke fått svar på tidligere 

søknader om studiestøtte, undertegnet av bl.a. tidligere studieledere. Vi har heller ikke fått 

noen god forklaring på hvorfor deltakerskjema for studiearbeid tidligere har vært omdelt på 

representantskapsmøter i kommunepartiet. Ved semesterstart i 2021 behandlet vi resultater av 

fornyet befaring på Slettebakken. Deler av området var drenert med rør av god kvalitet og 

funksjon, men dette synes ikke å dekke hele området mot Fysak. Nyere nettkart indikerer ikke 

seponering av sigevann fra fylling og overvann. Både Solheimsvannet og Tveitevannet synes 

å fungere som oppdrettsanlegg for Vasspest. Tilsyn fra Statsforvalteren på andre eldre 

fyllinger har avdekket rutinemessig svikt fra kommunen på regelverk i 

internkontrollforskriften. Det har også vært fravær av internkontrollforskrifter på en del 

boligtiltak i Bergen sør. (Ref. Møllendalsveien) Stikkprøvemålinger i søndre bydel har fortsatt 

samsvar mellom konduktivitet og ”overgjødsling” fra overvann/kloakk. Ved øvre hjørne av 

Bergenshallen mot Sletten senter ser det ut til å danne seg et uformelt overnattingstilbud i 

tunnel til ”ukjent bygningsstruktur”. Dette området har vært opplyst og låst, men synes nå 

misbrukt. Periodevis har også utvikling av planlagte Idretts og kulturbygg i Årstad og 

Krohnsminde vært studietema. I 4.kvartal har det også vært gjennomgang av ulikt 

programvareverktøy for PC-er. (Linux Mint 2x og Windows 10x). Overført tema til 2022 er 

bl.a. Audacity) Et annet tilbakevendende emne har vært miljø og trafikkløsning over 

Danmarksplass. Dette har sammenheng med Ringvei Øst, Grimesvingene og skiftende 

”tunnelsyn”. Langtidsledighet, brukermedvirkning og lokaldemokrati har ved 

studiegjennomgang forsiktig sagt ikke vist store avvik fra velkjent borgerlig praksis. Dette 

gjelder også situasjonen for lokaldemokratiske tiltak i ”Bydelsstyresalen” i Solheimsviken. 

Dette kan være et studietema i 2022 for de som fortsatt tror på tiltak på områdenivå for 

bedring av levekår og bydelsdemokrati i samsvar med internasjonale konvensjoner.(bl.a. 

Europarådet) Fra kl 12 på Nyttårsaften gjennomføres tradisjonelle minnemarkeringer på 

Solheim og Møllendal i samarbeid med kamerater i abergen. Når det gjelder mulig 

virksomhet i 2022 er det også grunn til å tro at det fortsatt vil være en problemstilling at møter 

og bevertning i skjer i lokaler uten tariffavtale. 

10. Økonomi 

Se eget vedlegg. 

 

 


